
Zápis z jednání Rady Občanského sdružení NosiNET 
 

18. 11. 2007 
 

 
Dne 18. listopadu se uskutečnilo jednáni Rady Občanského sdružení NosiNET (dále jen 
„rada“). 
 
Přítomní členové rady: Ing. Tomáš Lukl, Ing. Jiří Květon, Mgr. Ondřej Židek, Ondřej Svoboda 
 
 
Rada sdružení: 
 

• Vyloučila z Občanského sdružení NosiNET Zdeňka Růžičku kvůli neplacení měsíčních 
členských příspěvků. 

• Dojednala s dodavatelem konektivity navýšení rychlosti do sítě internet na 10/6 MBit/s 
(download/upload) od 24. 11. 2007. 

 
 
Zápis pořídil: Ondřej Svoboda 
 
Ověřili: Jiří Květon, Tomáš Lukl 


